
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Til Folketingets Miljø- og fødevareudvalg, 

 

Foreningen for Skånsomt Kystfiskeri PO offentligøre i dag vores 10-punktsplan til hvordan 

man kan udvikle fiskeriet.  

 

Vi anbefaler blandt andet at omlægge fiskeriet fra store til små fartøjer, og til mere skånsomt 

fiskeri.  

 

Vi anbefaler ikke en ophugningsordning, da vi mener at en sådan vil fører til mere 

kvotekoncentration og en afvikling af fiskeriet. Det ønsker vi ikke.  

 

I kan læse mere i vores vedhæftede pressemeddelese om hvorfor vi ikke mener at ophugning 

er vejen frem for fiskeriet, og i den vedhæftede 10-punktsplan om hvordan vi mener at 

fiskeriet kan udvikles.  

 

Vi håber at planen kan danne grobund for gode drøftelser til hvordan fiskerierhvervet kan 

stå på egne ben, og samtidig bidrager til grøn udvikling, beskæftigelse på land og sikre en 

masse god fisk til forbrugere i ind og udland. 

 

Med venlig hilsen, 

 

Søren Jacobsen 

Formand 
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